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Initiativärende 

Får det vara lov med en plats? 
 

Att bygga ett nytt äldreboende låter sig inte göras över en natt. Det är en process som tar lång tid 

och kräver politisk framförhållning. Det illustreras inte minst i att Borås stad under några år har 

planerat för ett nytt äldreboende på Kristineberg. Äldreboendet beräknas stå färdigt för inflyttning 

först år 2025. Men behovet av nya platser är stort sedan år tillbaka. 

Det medför att korttidsplatser fylls med personer som inte kan åka hem i väntan på en boendeplats. 

Det innebär att svårt sjuka får stanna kvar hemma med dygnet runt-insatser av hemtjänsten. Något 

som leder till en ökad påfrestning på såväl anhöriga som hemtjänsten, som får ta hand om fler svårt 

sjuka äldre i deras hem. 

Vi är mycket oroade över den eskalerande bristen på äldreboendeplatser. För det är när man blir 

äldre, skör och kanske orolig som det är som allra viktigast att vår välfärd fungerar, att 

människovärdet upprätthålls och att äldreomsorgen går att lita på. 

Mot denna bakgrund föreslår vi att Kommunstyrelsen tar initiativ till att bjuda in intresserade företag 

för att kartlägga vad exempelvis en upphandling av ramavtal skulle innebära i äldreboendeplatser i 

närtid för att tillgodose behovet i Borås. 

 

Att Borås Stad bjuder in intresserade företag för ett förutsättningslöst samtal om hur 

upphandling av ramavtal, eller annan typ av frivillighetsreform, kan leda till fler 

äldreboenden i Borås.  
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